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Protokół nr 50/2023
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 16 maja 2023 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Mikołaj Miścicki – radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Teresa Głuszek – kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta;
6) Joanna Hencel – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
7) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
8) Katarzyna Mąka – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania;
9) Agnieszka Stein – zastępca kierownika stan. ds. opieki społecznej w Wydziale

Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecni byli radni: Hanna Białas oraz Jacek Król. Radni dołączyli do posiedzenia).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z 18 kwietnia 2023 r.
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022

w zakresie działania komisji.
5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie
pożytku publicznego za rok 2022.

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem uwag do porządku obrad, przewodniczący komisji przeszedł do
kolejnego punktu.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z 18 kwietnia 2023 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Hanna Białas, Jacek Król

Ad 4.
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022
w zakresie działania komisji.



3

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż Regionalna Izba
Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała budżet miasta. Jednakże zwrócił uwagę, iż
gminie brakuje środków finansowych i pewne zadania nie są realizowane.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że niestety inflacja przyczynia się do
dużych zmian w budżecie.

Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że budżet został zrealizowany prawidłowo
i podziękował.

Katarzyna Dysarz jako przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przypomniała, iż
niektórzy członkowie komisji jeszcze są w trakcie czynności kontrolnych w zakresie
wykonania budżetu za 2022 rok, więc prosi o odpowiedzi dla radnych, ponieważ do 24
maja komisja chciałaby zakończyć kontrolę.

Skarbnik miasta poinformowała, że jutro rano radni otrzymają odpowiedzi od
Wydziału Finansowego, jednakże dotyczące Wydziału Inwestycji, Remontów
i Eksploatacji pani skarbnik przekaże prośbę.

Przewodniczący komisji wyraził zadowolenie, iż realizacja budżetu miasta za 2022 r.
zamknęła się nadwyżką budżetową w wysokości 2 346 976,10 zł.

Skarbnik Joanna Hariasz przypomniała, że planowano zamknąć budżet deficytem w
wysokości minus 36 mln zł, a nadwyżka środków bieżących wynosi 10 mln.
Dodatkowo zmniejszono zadłużenie gminy, gdyż nadpłacono kredyt i zadłużenie
wynosi 29% dochodów ogółem, gdzie limit wynosi 60%.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie ma więcej osób zgłaszających się do
dyskusji i poddał pod głosowanie budżet miasta za 2022 roku w zakresie działania
komisji:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała wykonanie budżetu
miasta za rok 2022 w zakresie działania komisji.

Ad 5.
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie
pożytku publicznego za rok 2022.

Katarzyna Dysarz zapytała, czy strona urzędowa nie udziela dotacji w trybie art. 19a
ustawy, czyli w trybie pozakonkursowym. W przedstawionych załącznikach jest
realizacja „0”. Dopytała jaki jest powód.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa poinformowała, iż „0” wynika
z braku wniosków pozakonkursowych.

Katarzyna Dysarz wyraziła zdziwienie, ponieważ przedstawiciele klubów piłkarskich
na wcześniejszym posiedzeniu zgłaszali wiele pomysłów na wydatkowanie środków
finansowych z budżetu miasta. Poinformowała, iż w zakresie ochrony środowiska
również można byłoby popisać się wieloma inicjatywami. Zapytała, czy planowano
przeznaczyć środki z budżetu na ewentualne wnioski pozakonkursowe.

Kierownik Gabriela Helbin-Golasz odpowiedziała, iż nie planowano w budżecie
środków na ten cel.

Andrzej Kopacki zapytał, ile gmina musiałaby przeznaczyć środków, aby zrealizować
wszystkie zgłaszane potrzeby klubów sportowych.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż nie jest w stanie określić przybliżonej kwoty na
te potrzeby. Te potrzeby klubów sportowych ujawniane są często w postępowaniu
konkursowym. Gmina dofinansowuje około 40%, ale często kluby sportowe zgłaszają
zapotrzebowanie nad wymiar tego co potrzebują. Dlatego urealnienie wydatków, które
następuje na poziomie rozstrzygnięcia konkursowego w około 80-90% ułatwiają
zrealizowanie zadania.

Jacek Król poprosił o poprawienie wartości w załączniku.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. sprawozdanie.
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Ad 6.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 20 czerwca godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:40
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


